
Årsmötet 17 februari 2023 med underhållning av Olle Eilestam 

 

 

 

 

 

 

Medlemssekreterare Ulla 

Lundström prickade av 

medlemmarna allt eftersom de 

kom. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Det gjorde också kassören Birgitta 

Airas och Gun Lindqvist. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Denna dag var det dukat med 

långbord och det serverades 

semla till kaffet. 

 

Mycket uppskattat! 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Borden fylldes snabbt och till 

slut räknade vi in 107(!) 

mötesdeltagare, varav 2 

vänmedlemmar. 

 

 

 

 

Årsmöteshandlingarna (som 

också fanns på hemsidan) 

fanns uppkopierade att plocka 

åt sig. 

 

Ekonomiredovisning och 

budget, som inte fanns på 

hemsidan, var nog särskilt 

intressanta. 

 

 

 

 

 

 

Vice ordförande Margareta 

Regnström hälsade välkomna, 

tände sen ett ljus och påbjöd en 

tyst minut för de medlemmar 

som hade avlidit under året. 



 

 

 

 

 

 

 

På podiet detta års-

möte satt – förutom 

Margareta − Irene 

Svensson från vår 

systerförening i 

Fruängen som 

mötesordförande och 

Vivian Johansson som 

sekreterare. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vår tekniskt ansvarige 

Börje Granath skötte 

bildvisningen. 

 

 

 

 

 

 

 

Kassören Birgitta 

redovisade ekonomin. 



 

 

 

 

 

Revisorn Ingrid Penton 

lämnade revisorernas 

berättelse. 

 

Hon menade att föreningens 

verksamhet och ekonomi var 

mycket välskötta och tillstyrkte 

ansvarsfrihet för styrelsen. 

 

 

 

 

 

Valberedningens ordförande 

Ann Falk föredrog 

valberedningens förslag, som 

godtogs på alla punkter. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vid avslutandet av mötet blev 

avgående ledamoten Börje 

avtackad med presentkort och 

blommor. 



 

 

 

 

 

 

Slutligen avtackades även 

avgående ordförande, Lars-Åke 

Hovén, med presentkort och 

blommor. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lars-Åke fick även förbundets 

silvernål och diplom för ”stora 

insatser för föreningen under ca 5 

års tid”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Presidiemedlemmarna fick också 

blommor. 



 

 

 

 

 

 

 

 

När årsmötesförhandlingarna var 

avklarade blev det underhållning med 

Olle Eilestam, som presenterade sig 

själv. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Olle har spelat med Charlie Norman 

och hans trummis Ronnie Gardiner vid 

ett flertal tillfällen. 

 

 

 

 

 

 

 

Hans program bestod av kända 

Charlie-låtar, både boogiewoogie och 

jazz-standards. 

 



  

 

 

Den nya styrelsen efter årsmötet. 

Från vänster Ulla Lundstrröm (omval), Margareta Regnström (nyval som 

ordförande), Hans Gulliksson (nyval), Birgitta Airas (omval), Karin Becker, 

Ann Falk (fyllnadsval), Vivian Johansson och Britt-Marie Öquist (omval). 

Infälld Ann-Marie Strömberg (nyval), som hade förhinder. Bilden tagen  

vid ett tidigare tillfälle. 

 

 

Olle visade sig vara mycket skicklig 

pianist och sångare och spelade 

också många önskelåtar från 

publiken.  

 

Han verkade kunna allt från 

dansmusik till schlagers, swing, 

cocktailmusik, pop, rock, ballader och 

jazz. 

 

Det blev en härlig 

musikunderhållning där publiken 

verkligen var med på noterna. 

 

 

Olle avtackades efter välförrättat 

värv med en fin chokladask och 

varma applåder. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter avslutat möte satte sig den 

nyvalda styrelsen för ett första 

konstituerande möte. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
De flesta bilderna togs av 

Margaretha Östling. 

 


